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Beantwoording van de vragen 

Minimaal 4 maal per jaar vergadert de Auditcommissie over financiële aangelegenheden van de gemeente Woerden. 
Zoals beschreven in het reglement van deze commissie adviseert deze commissie de gemeenteraad. Het jaar 2026 wordt 
omschreven als een financieel ravijnjaar voor gemeenten. De rijksbijdrage richting gemeenten vermindert fors en de VNG 
schreeuwt namens de gemeenten moord en brand richting de Haagse politiek om het vrijgeven van meer geld voor het 
uitvoeren van de gemeentelijke taken. In de programmabegroting 2025 van de gemeente Woerden werd voor het jaar 
2026 alvast een tekort van 6,25 miljoen Euro aangekondigd. 

Op 24 juli jl. werd tijdens de bespreking van het Raadsvoorstel – Kadernota 2025 Woerden de Motie – Zorgvuldige 
besluiten over bezuinigingen vragen tijdige scenario’s aangenomen. 

Op 17 december jl. stuurde het college een Raadsinformatiebrief met als kenmerk Z/24/076394 / D/24/164714 met als 
onderwerp: Bezuinigingstraject t.b.v. Begroting – Woerden naar de gemeenteraad. Hierin werd de ernst van de financiële 
situatie geschetst. 

Op 2 april jl. werd de vergadering van de Auditcommissie afgelast met als argument: “Vanwege een beperkte agenda en 
het ontbreken van ambtelijke ondersteuning is het niet doeltreffend op dit moment om de vergadering te laten doorgaan.” 
De eerstvolgende vergadering van de Auditcommissie staat gepland voor 18 juni as. 

Vragen aan het college van b en w van Woerden: 

1. Hoe kan het dat in aanloop naar de kadernota van het ravijnjaar 2026, er op dit moment onvoldoende 
informatie aan de Auditcommissie is geleverd om een agenda mee te vullen? 

De auditcommissie is vooral een technische commissie, waar geen politieke keuzes gemaakt worden. Uiteindelijk bleef er 
maar één inhoudelijk agendapunt ter bespreking over, namelijk de bestuurlijke reactie op de boardletter van de 
accountant. Deze boardletter zelf was in de auditcommissievergadering van 12 februari al besproken. Toen is aan griffie 
en voorzitter voorgesteld de vergadering te annuleren.  

2. Hoe denkt het college invulling te geven aan de tijdens de gemeenteraadsvergadering van 11 juli 2024 
aangenomen Motie – Zorgvuldige besluiten over bezuinigingen vragen tijdige scenario’s? 

Zoals vermeld in de RIB 'Bezuinigingstraject t.b.v. Begroting 2026 - Woerden' (D/24/164714) van 17 december 2024 komt 
het maatregelenpakket via de Kadernota 2026 naar uw raad. Deze RIB is uitgebreid in de auditcommissievergadering van 
10 april j.l. besproken en daarmee is wat het college betreft invulling gegeven aan deze motie. Inmiddels heeft ook een 



tweede gesprek in de auditcommissie plaatsgevonden omdat de wens bij een aantal leden van deze commissie bestond 
om het hier nogmaals over te hebben. 

3. Neemt het college de gemeenteraad wel serieus als het hoogste lokale kaderstellende orgaan, in de moeilijke 
keuzes die gemaakt zullen gaan moeten worden, om voor het jaar 2026 een sluitende programmabegroting 2026 
bij de provincie aan te leveren? En waar blijkt dat uit? 

Uiteraard neem het college de raad zeer serieus en brengt de raad via de Kadernota 2026 zo goed mogelijk in positie om 
bij de behandeling van de Kadernota de juiste richtinggevende keuze te maken, waarmee het college een sluitende 
(concept)Programmabegroting 2026 kan opstellen. 

 
 
Bijlagen 

Vragen reglement van orde: D/25/181856 

 
 


